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Dierenwelzijn  -  Konijnenjumpings

Midden januari 2020 berichtten de media over een evenement van vzw Hagelands 
Neerhof in Aarschot. Deze vzw organiseert op zondag 26 januari 2020 een 
‘konijnenjumping’. Hierbij zullen konijnen over hindernissen springen. Het konijn dat het 
snelst de hindernissen neemt op het vijftien meter lange parcours, wint de wedstrijd. De 
konijnen zullen door hun Duitse baasjes aangestuurd worden via een riempje “want 
anders dreigen ze al eens naar links of rechts te springen”.

In de artikels in de pers hebben de organisatoren het over een tiental dieren. Op hun 
pagina op facebook spreken ze echter van 400 konijnen. De konijnen zijn speciaal 
gekweekt voor de uitzonderlijke ‘sport’. Sommige zijn al in de leer vanaf zes maanden en 
kunnen na jaren training tot een meter hoog springen.

1. Wat is de visie van de minister op het organiseren van ‘konijnenjumpings’?

2. Is de minister van oordeel dat konijnen geschikt zijn om dit soort shows op te 
voeren?

3. Zal nagegaan worden of het dierenwelzijn gerespecteerd wordt tijdens dit 
evenement?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 247 van 15 januari 2020
van ALLESSIA CLAES

1-2.Ik neem zoals u kennis van deze nieuwe activiteit met konijnen. Uit eerdere 
berichtgeving hierover blijkt dat deze dieren goed verzorgd worden en graag het 
parcours doen. In die zin kan het beschouwd worden als een verrijkende activiteit 
voor de dieren. Het is een evenement die al eerder doorging in Duitsland en daar 
blijkbaar geen problemen veroorzaakte.

3. Gelet op het feit dat er geen indicaties zijn voor dierenwelzijnsproblemen, werd er 
geen controle uitgevoerd.


